

教育學士(幼兒教育) 學位課程

Early Childhood Early PooupIIUO Childhood Education Childhood

Bachelor of Education (Early Childhood Education) Degree Programme

5-year full time

Educa

dhood Education

dhood

Bachelor of Education (Early Childhood Education) Degree Programme 教育學士(幼兒教育)學位課程

Duration of study 修讀年期: 5 years, full-time 五年全日制 JUPAS code 聯招編號: JS4372

The Programme is a five-year full-time undergraduate programme for students who aspire to pursue a career in Early Childhood Education field. Through a multi-disciplinary approach, it aims to nurture students to be professional, creative and ethical early childhood educators in future.

本教育學士學位課程為五年全日制課程,適合立志投身幼兒教育界的學生修讀。在課程設計 上,理論與實踐並重,以跨學科教學模式培育學生成為有專業知識、具創意思維、社會道德價 值深厚的幼兒教育工作者。



Major Programme 主修課程

Required Courses 必修科目

- Faculty Package 學院課程
- Core Courses in Early Childhood Education 幼兒教育核心課程
- Research Experience 研究經驗
- Teaching Practice 教學實習

Elective Courses 選修科目

Courses offered by different departments within Faculty of Education, as well as other faculties such as Faculty of Arts (Department of Music and Department of Linguistics and Modern Languages) and Faculty of Social Science (Department of Psychology).

課程由教育學院各學系及其他學院,包括文學院(音樂系、 語言學及現代語言系)、社會科學院(心理學系)等開辦。

University Core Courses 大學核心課程

Chinese Language 中文	Language E	General Education 通識教育	Information Technology 資訊科技	Physical Education 體育
mission Requirements 入學要求 JUPAS 大學聯招				
	Chinese Language English Language Mathematics Liberal Studies Any two elective subject	中國語文 英國語文 數學 通識教育 ts 兩科選修科目	Level 2 or a Level 2 or a	bove 3級或以上 bove 3級或以上 bove 2級或以上 bove 2級或以上 bove 3級或以上

Non-JUPAS 非大學聯招

Adr

The Programme will also consider Hong Kong and non-Hong Kong applicants through the Non-JUPAS (Year 1) admission channels if they meet the University's general entrance requirements.

其他有意報讀的本地及非本地學生,只要符合中文大學一般入學要求,亦可循非聯招途徑(一年級)申請入學。

Shortlisted applicants, either through JUPAS, Non-JUPAS channels are required to attend an admission interview.

通過遴選的聯招或非聯招申請者須進行入學面試。

Career Prospects 就業前景

- Teaching in local or international kindergartens in Hong Kong
- PObtaining administrative positions in centres or agencies serving young children and families
- Pursuing postgraduate studies in education for further research opportunities
- ▶ 可於本地或國際幼稚園從事幼兒教學
- ▶ 可於幼兒教育相關行業從事行政管理等工作
- ▶ 深造相關學術領域從事教育研究工作

University Scholarships 大學獎學金

Scholarships and Awards 獎學金及獎項

With the generous donations from numerous donors, the University offers a number of scholarships, prizes and academic awards to recognize students who have demonstrated academic excellence and outstanding performance in other areas, such as creativity, community services and leadership.

承蒙社會賢達慷慨贈款,大學設立多個獎助學金及獎項,以表彰學術成績優秀,或在非學術範疇,如創意、社會服務、領導才能等,表現傑出的學生。

http://admission.cuhk.edu.hk/scholarships/admission.html

Faculty Scholarships 學院獎學金

In addition to the University scholarships, the Faculty offers a wide range of scholarships to outstanding students.

學院亦設有多個獎學金以表彰表現傑出的學生。

https://www.fed.cuhk.edu.hk/en/scholarships.html

Student Exchange 學生交換計劃

All full-time undergraduate students can apply to go on exchange. Specific requirements of admission vary according to the exchange programme.

所有全日制本科生均可申請參與學生交換計劃,申請資格視乎 個別計劃要求而定。

http://www.oal.cuhk.edu.hk/



Enquiries 查詢

www.fed.cuhk.edu.hk/bece edu_ece@cuhk.edu.hk 3943 6958 / 3943 6204 Faculty of Education, The Chinese University of Hong Kong, Shatin, New Territories, Hong Kong 香港中文大學教育學院